
      Acta de la Asamblea Xeneral del 

    Unión Club Ceares 
 

 

 

62 presentes  
 

84,168,341,390,183,144,122,213,27,93,439,233,234,408,219,46,47,50,77,240,406,119,73,190, 

151,244,70,72,63,117,28,199,413,453,12,298,290,108,415,145,98,437,258,134,126,68,88,301,270,193, 

140,204,152,39,181,18,66,113,99,92,96,191, 

 

Composición de la mesa: 

• Presidente: Alberto Álvarez García 

• Vicepresidente: Xosé Ramón Fernández Estrada 

• Secretariu: Ceferino Laviada Fernández 

• Tesoreru: Fernando Antuña Montes 

• Vocales : Gerardo Rodríguez Álvarez, Iñigo Arza, Jairo Aranda, Sergio Rionda, Roberto Colunga 

Nel Campu La Cruz, a les 20:30 hores, en tercera convocatoria, el día 16 de xunu de 2021 va reunise la 

Asamblea Xeneral Ordinaria de Soci@s, para tratar el siguiente orde del día:  

1. APROBACIÓN POSTRERU ACTA 

 

2. APARTÁU ECONÓMICU 

 

3. APARTÁU DEPORTIVU 

 

4. SOCIAL 

 

5. ENTRUGUES / ALDERIQUE 

 

1.  LLECTURA YA APROBACIÓN DEL POSTRERU ACTA 

Apruébase por unanimidá. 

 

2. APARTÁU ECONÓMICU 

La xunta directiva propón nun subir les cuotes de sociu/a en nenguna de les cateogríes. Nun tando bona parte 

de la masa social d’acuerdu con esta midía, va votase: 

 



24 socios/es a favor de xubir les cuotes ,18 socios/es escontra la xubida, 20 socies/os van abstenese. 

Proponse una votación sobre la cantidá de la xubida para la temporada 21/22, aprobándose una xubida de 10€: 

33 a favor, 13 escontra y 16 abstenciones. 

Nesti apartáu también hubo propuestes por parte l’asamblea de xubides de 5€ y 20€ llevándose también a 

votación ensin llegar nenguna d’ambes a la aceptación pola parte la masa social. 

También se propuso respetar la cuota reducida y de introducción de un día del club, nun llevándose a votación 

nenguna d’elles. Nel primer casu, por tar la cuota reducida calculada porcentualmente so la cuota total, y nel 

segundu casu pola prohibición de l’asamblea de los días del club. 

Apruébase por unanimidá el preciu de la entrada xeneral a 15€, quedando pendientes d’estudiu fórmules como’l 

día del acompañante y similares, asina como los precios pautaos colos clubes visitantes so esti preciu. 

Apruébense los exercicios de les temporaes 19/20 y 20/21 por unanimidá. 

Aprobación de presupuestu pa la temporada 21/22 por unanimidá. 

 

3. APARTÁU DEPORTIVU 

Infórmase del sistema de competición de la 2ª RFEF y la composición de la plantiya hasta’l momentu, en 

renovaciones, baxes y altes pola parte del director deportivu, Iñigo Arza. 

Mientres s’informa a la asamblea sobre el GFF, el cual va seguir con la práctica totalidá de la plantilla ya 

infórmase de negociaciones con potenciales fichaxes nos prósimos díes. 

Como s’aprobó en 2019 les categoríes inferiores van compartir identidá col Veriña CF, integrando les dos 

estructures y pasando tol fútbol de campu a tar asitiau nel Campu Municipal de Lloreda. Sicasí, los equipos de 

sala del UCC siguirán xugando nel pabellón de La Teyerona. Dientru ésti proyectu ta el CD Aboño, filial del UC 

Ceares, onde entama un proyectu nuevu de cara a intentar xubir a 1ª Rexonal y venceyalu más al Veriña CF. 

 

4. SOCIAL 

 

Apruébase la entrada de Ceferino Laviada Fernández, Sergio Rionda y Gerardo Rodríguez Álvarez na xunta 

directiva. 

No tocante a instalaciones, van facese unes mínimes obres na tribuna p’acomodar directives rivales y facilitar la 

llabor a los medios de comunicación. Comentose y razonose l’aumentu del gastu na partida de xardinería. 

También nel estáu del proyectu de iluminación en conveniu col Ayuntamientu de Xixón. 

Pa los desplazamientos, van intentase falicitar lo máximo posible los desplazamientos pa la masa social 

buscando convenios tanto con hoteles como con autobuses. 

La masa social pide que se potencie l’usu del tren pola parte la masa social y caltener la feve troop qu’existía 

primero de la pandemia. 

Proponse y va a votación que l’incrementu de la cuota de sociu se destine a los desplazamientos de la masa 

social. Recibe 7 votos a favor, 30 en contra y 16 abstenciones, colo que nun s’aprueba. 



 

 5. ENTRUGUES / ALDERIQUE 

Nun hai entrugues pendientes. 

Ensin más asuntos que tratar, fina el conceyu a les 21.49h del día citáu, de too lo cual doi fe y firmo como 

secretariu y firmo la presente col Vº Bº del presidente. 

    

                         Vº Bº EL PRESIDENTE                                                  EL SECRETARIO 

                       Fdo.: Alberto Álvarez García                                      Fdo.: Ceferino Laviada Fernández              


